

**1976 (XXIV). Petition from the Great Somalia League, Belet Uen (T/PET.11/741)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined, in consultation with Italy as the Administering Authority concerned, the petition from the Great Somalia League, Belet Uen, concerning Somaliland under Italian administration,*<sup>27</sup>

1. *Draws the attention* of the petitioners to the observations of the Administering Authority;

2. *Notes* the statement of the special representative that the five persons who were arrested following the incident described in the petition were still on bail and were awaiting trial.

*1039th meeting,  
5 August 1959.*

**1977 (XXIV). Petition from the Merca branches of the Hisbia Dighil Mirifle, the Great Somalia League, the Union of Benadir Youth and the Liberal Somali Youth Party (T/PET.11/742)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined, in consultation with Italy as the Administering Authority concerned, the petition from the Merca branches of the Hisbia Dighil Mirifle, the Great Somalia League, the Union of Benadir Youth and the Liberal Somali Youth Party concerning Somaliland under Italian administration,*<sup>28</sup>

*Draws the attention* of the petitioners to the observations of the Administering Authority.

*1039th meeting,  
5 August 1959.*

**1978 (XXIV). Petition from the Great Somalia League, Chisimaio (T/PET.11/743)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined, in consultation with Italy as the Administering Authority concerned, the petition from the Great Somalia League, Chisimaio, concerning Somaliland under Italian administration,*<sup>29</sup>

*Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority and the statements of its special representative.

*1039th meeting,  
5 August 1959.*

**1979 (XXIV). Petition from the Great Somalia League, Margherita (T/PET.11/744)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined, in consultation with Italy as the Administering Authority concerned, the petition from the Great Somalia League, Margherita, concerning Somaliland under Italian administration,*<sup>30</sup>

<sup>27</sup> See T/PET.11/741, T/OBS.11/100, T/L.942.

<sup>28</sup> See T/PET.11/742, T/OBS.11/104, T/L.944.

<sup>29</sup> See T/PET.11/743, T/OBS.11/102, T/L.943.

<sup>30</sup> See T/PET.11/744, T/OBS.11/105, T/L.944.

**1976 (XXIV). Pétition de la Ligue pour une grande Somalie, à Belet-Uen (T/PET.11/741)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné, en consultation avec l'Italie, autorité administrante intéressée, la pétition de la Ligue pour une grande Somalie, à Belet-Uen, concernant la Somalie sous administration italienne*<sup>27</sup>,

1. *Appelle l'attention* des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante;

2. *Prend note* de la déclaration du représentant spécial selon laquelle les cinq personnes qui ont été arrêtées à la suite de l'incident relaté dans la pétition ont été mises en liberté provisoire en attendant d'être jugées.

*1039ème séance,  
5 août 1959.*

**1977 (XXIV). Pétition de l'Hisbia Dighil Mirifle, de la Ligue pour une grande Somalie, de l'Union de la jeunesse du Bénadir et du parti libéral de la jeunesse somalie, sections de Merca (T/PET.11/742)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné, en consultation avec l'Italie, autorité administrante intéressée, la pétition de l'Hisbia Dighil Mirifle, de la Ligue pour une grande Somalie, de l'Union de la jeunesse du Bénadir et du parti libéral de la jeunesse somalie, sections de Merca, concernant la Somalie sous administration italienne*<sup>28</sup>,

*Appelle l'attention* des pétitionnaires sur les observations de l'Autorité administrante.

*1039ème séance,  
5 août 1959.*

**1978 (XXIV). Pétition de la Ligue pour une grande Somalie, à Chisimaio (T/PET.11/743)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné, en consultation avec l'Italie, autorité administrante intéressée, la pétition de la Ligue pour une grande Somalie, à Chisimaio, concernant la Somalie sous administration italienne*<sup>29</sup>,

*Appelle l'attention* du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante et sur les déclarations de son représentant spécial.

*1039ème séance,  
5 août 1959.*

**1979 (XXIV). Pétition de la Ligue pour une grande Somalie, à Margherita (T/PET.11/744)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné, en consultation avec l'Italie, autorité administrante intéressée, la pétition de la Ligue pour une grande Somalie, à Margherita, concernant la Somalie sous administration italienne*<sup>30</sup>,

<sup>27</sup> Voir T/PET.11/741, T/OBS.11/100, T/L.942.

<sup>28</sup> Voir T/PET.11/742, T/OBS.11/104, T/L.944.

<sup>29</sup> Voir T/PET.11/743, T/OBS.11/102, T/L.943.

<sup>30</sup> Voir T/PET.11/744, T/OBS.11/105, T/L.944.